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香港會計師公會與香港貿易發展局於2006年10月10日在香港會議展覽中心舉辦了一個 

“內地勞動法(二)”的晚間研討會，並邀請了的近律師行中國事務部的鄭珣律師、黎

家欣律師及上海勵精諮詢有限公司（香港世聯顧問有限公司關聯企業）總經理張海峰

先生擔任主講嘉賓。  

 

在研討會舉行前，公會收到參加者提出感興趣的問題，並得到講者的書面答覆。 

 

 

 

 

另外，研討會期間亦收到與會者大量提問。應公會要求，講者就當日未能在研討會上

回答的問題作出書面答覆，以饗全體公會會員。  

 

        

        

        

  
Note to user 
 
The material provided is prepared for information and should not be used as a 
substitute for professional advice.  The Hong Kong Institute of Certified Public 
Accountants and the material providers expressly exclude themselves from any 
contractual, tortious or other forms of liability to any persons or not for any loss or 
damage sustained or for any consequence which may be thought to arise either 
directly or indirectly from reliance on statements made in this material.  Persons 
using this material should rely upon their own enquiries of competent professional 
persons in making any decisions affecting their interests. 
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